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Inspreekavond	en	meer.... Bekijk	de	webversie

Nieuwsbrief	17.	Geluidshinder	en	meer....

In	deze	Nieuwsbrief	3	onderwerpen:

De	wijkvereniging	Kromme	Rijn	informeert	de	gemeenteraad	over	de	geluidshinder
Aanvulling	agenda	Algemene	Ledenvergadering	op	13	mei
Bezorger	Bezem	gezocht

De	wijkvereniging	Kromme	Rijn	informeert	de	gemeenteraad	over	de	geluidshinder.
Gedurende	de	afgelopen	jaren	heeft	de	wijkvereniging	veel	klachten	van	leden	ontvangen	over
de	hinder	die	zij	ondervinden	van	de	geluidshinder	door	de	A12.
De	wijkvereniging	heeft	daar	onderzoek	naar	gedaan	en	contact	gehad	met	de	verschillende
instanties.	Wij	hebben	er	bij	hen	op	aangedrongen	om	zodanige	maatregelen	te	nemen		dat	de
hinder	beperkt	wordt.
De	gemeente	heeft	begrip	getoond	voor	de	klachten	en	er	ook	aandacht	aan	besteed.
Tot	nu	toe	zijn	er	echter	nog	geen	concrete	maatregelen	genomen.	Zij	beroept	zich	erop	dat	de
geluidsnormen	(nog)	niet	zijn	overschreden,	zo	blijkt	uit	periodieke	berekeningen	van	de
geluidshinder.		Bovendien	is	Rijkswaterstaat	verantwoordelijk.
De	wijkvereniging	is	daarom	van	plan	om	zelf,	gedurende	een	langere	periode	geluidsmetingen
in	de	wijk	uit	te	voeren.	Hiervoor	hebben	we	financiële	steun	van	de	gemeente	nodig.
We	zullen	de	gemeenteraad	op	donderdag	25	april	om	19.30	uur	in	de	raadszaal	van	het
gemeentehuis	informeren	over	ons	onderzoek	en	de	contacten	met	verschillende
instanties.	En	zullen	hen	vragen	ons	te	ondersteunen	bij	het	uitvoeren	van	geluidsmetingen.
Ook	is	er	behoefte	aan	een	duidelijk	beleid	als	het	gaat	om	het	bestrijden	van	de
geluidsoverlast.	Deze	bijeenkomst	is	openbaar	en	kan	dus	door	iedere	belangstellende	worden
bijgewoond.	Uw	aanwezigheid	zal	ons	verzoek	zeker	kracht	bijzetten.

Aanvulling	agenda	Algemene	Ledenvergadering	op	13	mei
De	agenda	voor	de	Algemene	Ledenvergadering	treft	u	aan	in	de	Bezem	die	één	dezer
dagen	bij	de	leden	wordt	bezorgd.
Onder	punt	5	Financiën	willen	we	een	tweetal	punten	toevoegen:

a.	 Donatie	voor	het	vergroenen	van	het	schoolplein	op	het	scholeneiland.	De	besturen	van
beide	scholen	hebben	het	plan	opgevat	om	het	gezamenlijke	schoolplein	te
herontwikkelen	in	een	groener	en	leerzamer	plein.	Daarvoor	is	subsidie	aangevraagd	bij
de	provincie,	maar	de	voorwaarde	daarvoor	is	dat	de	besturen	zelf	daarnaast	ook	50%
van	de	totale	kosten	gaan	bijdragen.	De	wijkvereniging	wil	hieraan	bijdragen	voor	een
eenmalig	bedrag	van	€	1000.

b.	 Het	bestuur	stelt	voor	om	voortaan	de	ledenvergadering	eerder	in	het	jaar,	bijvoorbeeld	in
maart,	te	laten	plaatsvinden.	Op	dit	moment	wordt	de	begroting	pas	in	mei	vastgesteld
tijdens	de	ALV.	Wij	vinden	dat	te	laat	omdat	dan	al	bijna	het	halve	jaar	voorbij	is.

Bezorger	Bezem	gezocht
Helaas	moeten	we	afscheid	nemen	van	één	van	onze	vaste	bezorgers	van	de	Bezem.
Wij	vinden	dat	uiteraard	heel	jammer,	want	de	Bezem	is	een	belangrijke	informatie-	en
communicatiebron	tussen	het	bestuur	en	de	leden.	Daarom	roepen	we	de	leden	op	om	zich
bij	ons	te	melden	als	ze	deze	taak	over	willen	nemen.	Dit	betekent	3	keer	per	jaar	de
Bezem	bezorgen,	bij	een	deel	van	de	leden,	anderen	doen	het	andere	deel.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	info@krommerijnwijk.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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